

## International Security Research (ISR) network

### *Réseau de recherche sur la sécurité internationale (ISR)*

The International Security Research (ISR)-network arises from the need to provide a platform for researchers, both junior and senior, to open up venues for future cooperation and increase the impact of the research community in Belgium and beyond. Coordinated by Dr Tugba Basaran and Dr Christian Olsson, it seeks to further synergies amongst researchers and highlight complementarities of individual research projects. As an open platform, ISR welcomes disciplinary, theoretical, methodological and empirical pluralism and diversity. In order to ensure intellectual consistency and exchange, it is firmly based on a shared interest in security practices and processes, theoretically informed empirical research as well as in the international. This is a multilingual platform with all meetings taking place in English, French, and Flemish/ Dutch and extended by other languages as feasible.

*Ce Réseau de recherche sur la sécurité internationale a vocation à fournir une plateforme de recherche et d'échanges à des chercheurs, juniors comme seniors, de façon à favoriser des collaborations futures en Belgique et au-delà. Coordonné par Tugba Basaran et Christian Olsson, il s'agit de promouvoir des synergies entre chercheurs ainsi que des complémentarités entre projets de recherche. En tant que plateforme ouverte, ISR encourage le pluralisme et la diversité disciplinaire, théorique, méthodologique et empirique. Afin d'assurer la cohérence intellectuelle de l'entreprise, ce projet est fermement ancré dans un intérêt partagé pour les pratiques et processus de sécurité, la recherche empirique théoriquement fondée ainsi que pour l'international. Il s'agit d'une plateforme multilingue et les rencontres ont lieu en anglais, en français et en flamand/ néerlandais.*

**Chercheur**  
*Researcher*

**Christian OLSSON**

**Financement**  
*Funding*

**FSP – ULB**

**Durée du projet**  
*Period*

**2012 - 2014**